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Maastricht, 25 oktober 2017 

 
 
 
 
Betreft: Schriftelijke vragen over Loondispensatie in plaats van loonkostensubsidie 
 
 
 
Geacht college van Gedeputeerde Staten,  
 
In het onlangs gepresenteerde regeerakkoord wordt de loonkostensubsidie voor mensen 
met een afstand tot de arbeidsmarkt vervangen door loondispensatie. Daardoor kunnen 
deze mensen onder het minimumloon gaan verdienen, en nemen ze niet meer 
volwaardig deel aan het arbeidsproces. Daarnaast verscheen er onlangs in Trouw het 
artikel ‘Nieuw kabinet maakt werken onder minimumloon mogelijk’. 
 
Eén van de doelen van de Participatiewet is dat mensen volwaardig mee kunnen doen in 
onze maatschappij. Daarnaast heeft de Provincie in de Sociale Agenda de ambitie 
uitgesproken om mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt volwaardig te betrekken 
in onze samenleving. Daarom heeft de PvdA de volgende vragen:  
 
1. In hoeverre behoren mensen met een arbeidsbeperking tot de doelgroep die extra 
aandacht verdienen in de ,Sociale agenda’?  
 
2. Wat heeft het College de afgelopen jaren gedaan om deze groep actief bij de 
arbeidsmarkt te betrekken? 
 
3. Door de maatregel van de nieuwe regering dreigt een groep Limburgers er niet vooruit 
maar juist op achteruit te gaan. Welke invloed  denkt de Provincie dat deze maatregel 
zal hebben op deze doelgroep in Limburg ? 
 
4. Heeft de Provincie inzichtelijk hoeveel inwoners van Limburg door deze maatregel 
getroffen worden? Zo ja, dan ontvangen wij hier graag een overzicht van. Zo nee, dan 
willen wij de Provincie vragen dit in kaart te brengen. 
 
5. Is bekend bij hoeveel werkenden op dit moment gebruik wordt gemaakt van 
loonkostensubsidie? Zo ja, dan ontvangen wij hier graag een overzicht van. Zo nee, dan 
willen wij de Provincie vragen dit in kaart te brengen. 
 
6. Is het aantal subsidieontvangers per gemeente bekend? Zo ja, dan ontvangen wij hier 
graag een overzicht van. Zo nee, dan willen wij de Provincie vragen dit in kaart te 
brengen. 



 

 

 
7. Welke mogelijkheden heeft de Provincie om te onderzoeken wat de gevolgen zijn 
voor hen die gebruik maakt van de loonkostensubsidieregeling? 
 
8. Welke mogelijkheden ziet de Provincie om deze groep mensen er juist niet op 
achteruit te laten gaan? 
 
9. Is de Provincie voornemens om in Den Haag de lobby te starten tegen deze 
belemmerende regelgeving? 
 
 
Wij vertrouwen op beantwoording binnen de daarvoor gestelde termijn. 
 
Namens de PvdA fractie,  
Tirza Houben  
 

 https://www.trouw.nl/samenleving/nieuw-kabinet-maakt-werken-onder-
minimumloon-mogelijk~a82c433b/ 
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